



Pick up request form

To be sent back if you want a student to come and welcome you at your arrival.

French translation on the other side



I'll arrive in Grenoble **between August 19th and September 8th, 2019**, and I'd like that a student from the "Bureau International Etudiant" come and fetch me at the train station.

I'll arrive in Grenoble **between January 6th and February 2nd, 2020**, and I'd like that a student from the "Bureau International Etudiant" come and fetch me at the train station.

1. Personal details

Photo

Last name.....
First name.....
Nationality.....
Phone number.....
Email.....

Important!

We will use this email address to contact you, so please make sure to indicate a valid address that you'll often check, and choosing a recent photo would be helpful to recognize you at the train station ;)

2. Arrival in Grenoble : arriving day, time and location must be provided 4 days before the arrival date

I know the exact day, time and location of my arrival

I'm arriving on..... / /..... at around :

- at the train/bus station (1)
- another location:

I know the day of my arrival, but I don't know the time yet. I will give you this information by phone or e-mail as soon as I know it.

I'm arriving on / /.....

I know neither the time nor the day of my arrival. I will contact you one week before by e-mail (students.bi@grenoble-inp.fr or [bietetudiant@gmail.com](mailto:bietudiant@gmail.com)).

3. Complementary informations

I know the name of my residence in Grenoble:

Résidence Houille Blanche (RHB) / Berlioz / Résidence Ouest / Le Rabot / Condillac (2)

Other :

4. Comments

.....
.....
.....
.....

- (1) Strike the wrong answer. The train station is next to the bus station. If you come by plane, and land at "Lyon Saint Exupéry", you'll be likely to come to Grenoble by bus. If you land at Paris ... you'll most certainly use the train.
- (2) Strike the wrong answers.



<https://www.facebook.com/bi.grenobleinp>

<http://grandcercle.org/cercles-assos/cercles/bie/>
students.bi@grenoble-inp.fr ou bietetudiant@gmail.com



Fiche accueil



*A retourner si tu souhaites qu'un étudiant t'accueille à ton arrivée à Grenoble.
(You can find an English translation of the document on the other side of this paper sheet)*

- J'arriverai à Grenoble **entre le 19 août et le 8 septembre 2019** et je souhaite qu'un étudiant du "Bureau International Etudiant" m'accueille à la Gare de Grenoble.
- J'arriverai à Grenoble **entre le 6 janvier et le 2 février 2020** et je souhaite qu'un étudiant du "Bureau International Etudiant" m'accueille à la Gare de Grenoble.

1. Détails personnels



Nom de famille.....
 Prénom.....
 Nationalité.....
 Téléphone.....
 Email.....

Important !

Indique une adresse e-mail valide où nous pourrons te contacter facilement et mettre une photo ressemblante (ça sera plus facile pour te retrouver à la gare ;)

2. Arrivée à Grenoble : date, heure et le lieu d'arrivée doivent être fournis 4 jours avant l'arrivée

- Je connais la date, l'heure et le lieu de mon arrivée à Grenoble
 J'arriverai le/...../..... à :
 - à la gare ferroviaire/routière (1)
 - autre lieu :
- Je connais la date mais pas l'heure de mon arrivée à Grenoble. Je vous téléphonerai ou vous enverrai un e-mail pour vous donner l'heure exacte de mon arrivée dès que je la saurai.
 J'arriverai le/...../..... (date)
- Je ne connais pas la date ni l'heure de mon arrivée à Grenoble. Je vous préviendrai une semaine avant par e-mail (students.bi@grenoble-inp.fr or bietudiant@gmail.com) ou par téléphone.

3. Informations complémentaires

- Je connais le nom de ma résidence à Grenoble :
 Résidence Houille Blanche (RHB) / Berlioz / Résidence Ouest / Le Rabot / Condillac (2)
 Autres :

4. Commentaires

.....

(1) Rayer la mention inutile. La gare ferroviaire (pour les trains) est à côté de la gare routière (pour les bus). Si tu arrives en avion à l'aéroport "Lyon Saint Exupéry" tu arriveras certainement à Grenoble en bus. Si tu arrives à Paris, Genève... tu arriveras certainement à Grenoble en train.

(2) Rayer les mentions inutiles.



<https://www.facebook.com/bi.grenobleinp>

<http://grandcercle.org/cercles-assos/cercles/bie/>
students.bi@grenoble-inp.fr ou bietudiant@gmail.com